
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITESTVA OBCE RADOSTOV  

DNE 6. 11. 2017 

 

 
Zápis 

z jednání zastupitelstva obce Radostov ze dne 6. 11. 2017 

 

Přítomni:   Ing. Eva Vašáková 

      Ing. Jaromír Kohout 

                     Josef Pavlíček 

      Pavel Blaho 

  Radek Blaho      

                  Luděk Šaroun 

                     Dušan Šaroun 

                      

 

Zapisovatel:  Pavel Blaho  

 

Ověřovatelé zápisu: Radek Blaho 

        Luděk Šaroun 

                              

Program: 

1) Zahájení 

2) Projednání smlouvy o prodeji pozemku dle záměru č. 1/2017 

3) Různé 

4) Závěr 

 

1) Jednání zastupitelstva zahájila starostka obce, Eva Vašáková. Přivítala přítomné členy 

zastupitelstva obce. Konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno, je přítomna nadpoloviční 

většina všech členů ZO a zastupitelstvo je usnášeníschopné. Zapisovatelem byl určen pan 

Pavel Blaho, ověřovateli zápisu pan Radek Blaho a pan Luděk Šaroun. Paní starostka 

přednesla návrh programu, kterým se zasedání bude řídit. Program byl schválen. 

Hlasování: 7-0-0 

 

2) Zastupitelstvo obce Radostov projednalo a schválilo navrženou smlouvu o prodeji 

pozemku dle záměru č. 1/2017 s tím, že je nutno s podpisem vyčkat na vyjádření MMHK ve 

vztahu k rozdělení pozemku. Jakmile obec obdrží souhlasné stanovisko, OZ pověřuje 

starostku obce Radostov k podpisu smlouvy. 

Hlasování: 7-0-0 

 

 

3) Starostka obce Radostov informovala OZ o záměru uspořádat Mikulášskou nadílku pro děti 

a rozsvěcení vánočního stromu. Tato akce se uskuteční dne 2. 12. 2017. Dětem budou 

zakoupeny balíčky v hodnotě 100,- Kč/1 ks. 

 

Pan Radek Blaho informoval OZ o stavu obecního lesa s tím, že značná část porostu je 

poškozena kůrovcem a je nutné její vykácení. Získané dřevo bude vhodné na odprodej 

občanům obce Radostov. Kácení stromů projedná s lesním hospodářem. Dále informoval o 



polomu, který je nutné zlikvidovat s pomocí odborné firmy na rizikové kácení stromů. Polom 

se nachází u cesty, hrozí pád, likvidace je nutná bez odkladu.  

 

Z veřejnosti přednesl požadavek pan Štěrba, konkrétně v souvislosti s výpadkem energie, kdy 

část obce byla po dva dny bez dodávky el. energie. Žádá dotaz na firmu ČEZ, zda je možné 

situaci vyřešit tak, aby se v budoucnu problémy eliminovaly. 

 

4) Závěrem se paní starostka rozloučila se všemi zúčastněnými a poděkovala jim za účast. 

 

Zahájení: 19.00 hodin 

Ukončení: 20.10 hodin 

 

 

V Radostově, dne 6. 11. 2017 

 

 

 

Zápis přečetli a ověřili: 

 

Luděk Šaroun 

 

Radek Blaho 

 

  

 

 

Ing. Eva Vašáková – starostka obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vyvěšeno: 13. 11. 2017 

 

Sejmuto:  


